
Protokoll 

 

 

     Närvarande: 

 

     Susanne Svensson Ordförande                              Styrelsemöte 2023-09-27 

Martti Huttunen                      Bergsjöplatåns samfällighetsförening 

Guillermo Pena 

Karl-Gustaf Petersson 

Peter Nalepa   

Monica Mattsson 

 

 

1. Föregående mötesprotokoll. 

 

    Föregående mötens protokoll, 2023-08-23 gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Ekonomi. 

 

    Martti Huttunen redogjorde för föreningens ekonomi, som ligger inom budgeten. 

   

3. Parkslide 

 

Styrelsen har beslutat att en privat firma kommer avlägsna problemet med parkslide i skogen i marklag 1. 

 

4. Ny matta i gemensamhetslokalen. 

 

Styrelsen kommer att ta in en offert angående byte av matta i gemensamhetslokalen. 

 

5.  Städhelgen. 

      

     Styrelsen diskuterade städhelgen 28-29/10.  

     Susanne Svensson fick i uppdrag att skriva ett informationsblad till städhelgen. 

     Martti Huttunen fick i uppdrag att beställa en container. 

     Monica Mattsson fick i uppdrag att inköpa korv med tillbehör. 

 

6.   Borttag av bergtallar. 

 

     Två bergtallar mellan marklag 1 och 2 har enligt beslut tagits bort på grund av 

     asfaltsskador.  

 

7.  Trasiga lampor. 

 

     Styrelsen har haft kontakt med Göteborgs Stad angående trasiga lampor på Plutovägen.  

 

8.  Nästa styrelsemöte 

 

     Nästa styrelsemöte äger rum den 15/11 kl 19.00 i lokalen.   

 

 

Vid protokollet            Justeras     Ordförande 

 

 

Monica Mattsson                         Guillermo Pena     Susanne Svensson 

 



 

 

 

 

 

 


